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Bestyrelsesmøde d. 13. april 2023  

Deltagere: Frans, Klaus, Mads, Michael, Anne. Afbud Jimmi  

Referat tilføjet med kursiv  

Dagsorden  

1. Siden sidst. Kommunen, naboer, medlems status  

Der er en god dialog med kommunen. Lige nu afventes respons på vores forslag om at flytte 
shelterpladsen. Der har været afholdt et godt og konstruktivt møde med friskolen om deres 
brug af vores arealer. Lige nu er der 105 medlemmer, hvilket er en lille stigning.  

2. Økonomi, regnskab m.m.  

Klaus fremlagde regnskab 2022, der er gennemgået af revisor og klar til fremlæggelse på 
generalforsamlingen i næste uge. Fint overskud i 2022 på næsten 20.000 kr. Bestyrelsen vil 
på et kommende møde lave en plan for hvilke vedligeholdelsesopgaver der forventes udført i 
2023 og de økonomiske konsekvenser heraf.  

3. Hjemmeside/sponsorater  

Der skal fortsat arbejdes på at få flere sponsoret til at tegne en støtte annonce på vores 
hjemmeside. Det er ikke muligt automatisk at lade annoncerne rotere på siden så det skal 
ske manuelt en gang imellem. 
Vi har fået et stort sponsorat af Uniq Hundefoder  

4. Status drift: skydehold og hundetræning  

Vi har et aktivt flugtskydningshold. Der skydes fra banen i Højby og Per Plambeck er 
tovholder. 
Apporteringstræningen er godt i gang og der er pt. 34 tilmeldte, hvilket er samme antal som 
har deltaget i lydighedstræningen.  
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5. Generalforsamling d. 18. april 2023. Forslag til dirigent, referent og ledige poster. 
Beretning.  

Anne er i færd med at udarbejde en beretning. Bestyrelsen foreslår Peter Eliasen som 
dirigent og Frans Falk som referent. Der er kandidater til de ledige bestyrelsesposter, og nye 
kan dukke op på generalforsamlingen  

6. Fremtidige arrangementer  

Der er sidste træningsgang for apportering 31/5 Der afholdes Sommerfest/Jubilæum 2/6 
Der afholdes lokal apporteringsprøve 4/6  

7. Instruktører. Kørepenge og evt. efteruddannelse  

Der er kommet to nye instruktører: Dorthe Henriksen og Jimmi Petersen 
Der arbejdes på en ny model for “honorering” af instruktører i stedet for de nuværende 
kørepenge. Muligvis et gavekort til en jagt/outdoor-forretning. 
Bestyrelsen fortsætter drøftelserne af, hvorledes vi kan tilbyde vores 
instruktører/medlemmer efteruddannelse.  

8. Evt.  

Flere lokale og hundeførere uden jagttegn spørger til hvordan de kan støtte jagtforeningen 
og området. Vi tager punket op under Evt. på generalforsamlingen.   

Referat: Frans Falk  

 


